
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2008-10-26 kl 14:00, Torpet.
Protokoll 6:2008
Närvarande: Sören Drottsgård Bernt Karlsson Nicklas Nordlund

Bosse Röjder Birgitta Andersson

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Sören öppnade mötet 14:05.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Sören utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Birgitta till 
justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes med ett antal tillägg.

4. Protokolljustering
Årsmötesprotokollet, och två styrelseprotokoll försågs med saknade underskrifter.

5. Meddelanden
Frisksportens Veteranförbund kommer att förlägga sitt styrelsemöte 2009-05-15 till 
Frisksporttorpet, Nyköping.

6. Volleybollsektionen
a) Birgitta rapporterade att vi är representerade med ett lag i Stockholm/Sörmland-serien för 

pojkar 95-96. Den 31 jan så skall vi ha seriesammandrag i Herrhagsskolan. Det innebär 
bland annat att vi skall stå för sekretariatet och anordna kiosk/servering.

b) Det noterades att vi av misstag bokat Släbroskolan några torsdagar för den yngsta gruppen, 
utan att utnyttja lokalen. Gruppen startade 2 okt med Bengt, Marcus och Oscar som ledare 
och har nu 8 st 8-åringar.

c) Den 5 oktober startades också träning för en grupp för tjejer 11-15 år på söndagar i 
Tessinskolan. Den gruppen leds av Johanna Sandberg och Linnea Andersson. Information 
om detta, inklusive ledare läggs ut på hemsidan.

d) Vi har är också representerade med ett lag i en motionsvolleyboll-serie i Södertälje. 
Styrelsen beslöt att klubben betalar deltagar-, licens- och domaravgift för ungdomar upp till 
18 år för den serien, medan de vuxna som deltar får stå för sina kostnader.

e) Mötet diskuterade också fördelningen av Tessinhallen mellan olika kategorier på söndagar.

f) Birgitta föreslår att vi bildar en speciell ungdomsvolleybollsektion med egen budget i 
klubben, för att smidigt kunna hantera verksamheten, med de krav som ställs på oss från 
Svenska Volleybollförbundet och Södermanlands Volleybolldistrikt för 
ungdomsverksamheten. Det beslöts att detta ärende förbereds i samarbete med kassören till 
nästa styrelsemöte. Vid arbetet med budgeten bör hänsyn tas till att vi inte får uppbära 
statsbidrag parallellt från Frisksportförbundet och Volleybollförbundet.

g) Det föreslogs också att vi skapar en speciell seniorsektion inom volleybollen.

h) Mötet diskuterade också olika ”morötter” för att öka chansen att de ungdomstränare vi 
rekryterar och utbildar fortsätter sin gärninginom klubben. För hösten 2008 beslöts att de 



nyutbildade skall få klubbtröja med eget namn och ”tränare” tryckt. Tränarna skall också 
begåvas med en present (i form av lämpligt presentkort) vid höstterminens slut. Vi tar sedan 
upp frågan på nytt efter nyår.

i) Nicklas sonderar om det finns intresse för att anordna höst-cupen 2008-11-15. Annars så 
avbokar vi den halltiden.

j) Vi diskuterade också pressens (SN:s) återkommande kommentarer att 
volleybollverksamheten i Nyköping inte längre existerar. Birgitta ber Monica kontakta SN.

7. Trampolinsektionen
Sören rapporterade om trampolinsektionen eftersom de inte hade någon representant vid 
mötet.

a) Det är ca 40 personer som hoppar trampolin regelbundet, varav 20 st yngre deltagare. De 
flesta av de yngre kommer från sommarens cirkusskola. Man vill inte ta emot fler än dessa 
20 för närvarande.

b) Sören gjorde ett försök att få hyra FK Stigens trampolin som var utannonserad för uthyrning 
ett år, för att få ökad hoppkapacitet, men den var redan hyrd av någon annan. Eventuellt 
finns en trampolin i Skövde som vi kan hyra.

c) Sören har också beställt en sats fjädrar till den ena trampolinen, kostnad ca 4 000 SEK.

d) Trampolinsektionen hade 6 deltagare på årets höstkurs som FK Tor anordnade.

8. Volleybollförbundet
Denna punkt på dagordningen togs ej upp pga tidsbrist.

9. Verksamheten vid Torpet
Denna punkt på dagordningen togs ej upp pga tidsbrist

10. Träningsavgifter
Denna punkt på dagordningen togs ej upp pga tidsbrist

11. Övriga frågor
a) Kommunikation  e-post

Denna punkt på dagordningen togs ej upp pga tidsbrist

b) Kommunikation hemsida
Denna punkt på dagordningen togs ej upp pga tidsbrist

12. Datum för nästa möte
Nästa möte planeras till 2008-11-30 kl 14:00 i Torpet.

13. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  16:00.

14.Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Sören Drottsgård Birgitta Andersson
Sekreterare Ordförande Justeringsman
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